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CONSILIUL JUDEŢEAN BACĂU  
Compartiment verificare şi gestionare acte administrative 
şi monitor oficial, de lucru consilieri judeţeni 
Nr. 7860 din 24.03.2025 
 
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat astăzi, 24.03.2025, în şedinţa ordinară a 

Consiliului Judeţean Bacău 
 

 
 

   Ședința a fost convocată în conformitate cu prevederile art. 178 alin. (1), ale art. 179 alin. (1) și 
alin. (2) lit. a)  din Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, prin Dispoziţia nr. 121 
din 18.03.2025 a Preşedintelui Consiliului Judeţean Bacău, comunicată în termenul prevăzut de lege 
consilierilor judeţeni şi adusă la cunoştinţă publică  pe site-ul Consiliului Judeţean Bacău.  

   Şedinţa se desfăşoară la Centrul de Afaceri și Expoziții „Mircea Cancicov” din Bacău, Calea  
Doctor Alexandru Șafran nr. 145, cu prezenţă fizică. 
      Şedinţa fiind legal constituită îşi poate desfăşura lucrările.  
      Lucrările şedinţei sunt conduse de doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț.  
  Comisia economică, Comisia urbanism, amenajarea teritoriului şi lucrări publice, Comisia sănătate, 
asistenţă socială, tineret şi sport, Comisia juridică şi administraţie publică, Comisia educaţie, cultură, artă 
şi religie au emis avize favorabile pentru toate proiectele de hotărâri înscrise pe proiectul ordinii de zi. 
  ♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Din totalul de 36 de consilieri judeţeni în 
funcţie, sunt prezenţi în sală 28 de consilieri. Șapte consilieri  participă la şedinţă on-line respectiv: 
doamna consilier Coșa Maricica-Luminița, doamna consilier Drăghici Geta-Daniela, doamna consilier 
Maxim Lorena, doamna consilier Năstase Maria-Raluca, domnul consilier Ilie Viorel, domnul consilier 
Șova Sorin, și domnul consilier Vreme Valerian. Domnul consilier Nechita Neculai este absent. 
      Se intonează Imnul Național. 

 ♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Având în vedere proiectul ordinii de zi, la 
şedinţă participă domnul administrator public Valentin Palea, directorii structurilor din aparatul propriu al 
Consiliului Județean și de la nivelul instituțiilor subordonate. 
   
 Pentru şedinţa de astăzi, proiectul ordinii de zi este următorul: 

1. Aprobarea procesului-verbal al şedinţei ordinare din data de 27.02.2025; 
 

2. Aprobarea procesului-verbal al şedinţei extraordinare convocată de îndată din data de 12.03.2025; 
 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea protocolului încheiat între Consiliul Județean Bacău și 
Ministerul Apărării Naționale pentru punerea la dispoziție, cu titlu gratuit, a ortofotoplanurilor în 
format digital, realizate în perioada 2010-2030, pentru întreg teritoriul administrativ al județului 
Bacău; 

Iniţiator: dna Ionela – Cristina Breahnă-Pravăț -preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

  

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizați și a devizului 
general actualizat, pentru obiectivul de investiții „Reabilitare și modernizare DJ 241A, Roșiori 
(intersecție cu DJ 241C) - Pădureni (intersecție cu DJ 159), km 92+019 - km 97+424, județul 
Bacău”, aprobat pentru finanțare prin Programul național de investiții „Anghel Saligny”, precum și a 
sumei reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru realizarea 
obiectivului; 

Iniţiator: dna Ionela – Cristina Breahnă-Pravăț -preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
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5. Proiect de hotărâre privind aprobarea valorilor de inventar ale bunurilor din domeniul public și 

privat al Județului Bacău stabilite și reevaluate la data de 31.12.2024; 
Iniţiator: dna Ionela – Cristina Breahnă-Pravăț -preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

 
6. Proiect de hotărâre privind trecerea unor bunuri imobile situate în sat Orbeni, comuna Orbeni, 

Județul Bacău formate din teren în suprafaţă de 639 m.p., număr cadastral 62646, având număr de 
inventar 211019 și clădire (Centrul de zi Orbeni) în suprafață construită de 92m.p., număr cadastral 
62646-C1, având număr de inventar 10354, din domeniul public al Județului Bacău în domeniul 
public al comunei Orbeni; 

Iniţiator: dna Ionela – Cristina Breahnă-Pravăț -preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

7. Proiect de hotărâre privind constituirea unui drept de utilizare și acces asupra unui teren în suprafață 
totală de 1014 m.p din zona drumului județean DJ 207G, situat pe raza comunei Letea Veche din 
județul Bacău, aflat în domeniul public al Județului Bacău și în administrarea Consiliului Județean 
Bacău, în favoarea Comunei Letea Veche; 

Iniţiator: dna Ionela – Cristina Breahnă-Pravăț -preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

8. Proiect de hotărâre privind constituirea unui drept de uz și a unui drept de servitute asupra terenului 
în suprafață de 1 m.p din zona drumului județean DJ 117, situat în localitatea Bucșești, comuna 
Poduri, din județul Bacău, aflat în domeniul public al Județului Bacău, în favoarea SC Delgaz Grid 
S.A.; 

Iniţiator: dna Ionela – Cristina Breahnă-Pravăț -preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

9. Proiect de hotărâre privind asocierea Județului Bacău cu Inspectoratul Școlar Județean Bacău 
desemnat de către Ministerul Educației și Cercetării, pentru organizarea și desfășurare proiectului 
„Olimpiada Naţională de Religie Ortodoxă - nivel liceal, Bacău, 22-27 aprilie 2025”; 

Iniţiator: dna Ionela – Cristina Breahnă-Pravăț -preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

10. Proiect de hotărâre privind asocierea Județului Bacău cu Inspectoratul Școlar Județean Bacău 
desemnat de către Ministerul Educației și Cercetării, pentru organizarea și desfășurarea proiectului 
„Olimpiada Naţională de Limbi Romanice - limbile spaniolă, italiană, portugheză, Bacău, 26-30 
aprilie 2025”; 

Iniţiator: dna Ionela – Cristina Breahnă-Pravăț -preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
  

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului propriu al Județului Bacău, pe anul 2025; 
Iniţiator: dna Ionela – Cristina Breahnă-Pravăț -preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

 
12. Proiect de hotărâre privind stabilirea mandatului special al reprezentantului legal al județului Bacău 

în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară pentru Salubrizare Bacău, 
convocată pentru data de 25.03.2025, ora 16:00; 

Iniţiator: dna Ionela – Cristina Breahnă-Pravăț -preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

13. RAPORT DE AUDIT DE CONFORMITATE DUPĂ CONCILIERE. Modul de organizare și 
funcționare a serviciilor sociale destinate persoanelor adulte cu dizabilități, administrate și finanțate 
din bugetele unităților administrativ-teritoriale în perioada 2021-2023 la Direcția Generală de 
Asistență Socială și Protecția Copilului Bacău; 

Curtea de Conturi a României - Camera de conturi Bacău  
 

Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul ordinii de zi în forma 
prezentată. 

 

Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul ordinii de zi în forma prezentată şi se aprobă cu 35 de 
voturi “pentru” și un vot „împotrivă” respectiv domnul  consilier Ilie Viorel. 
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Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Boambă Călin-Leon x   

4. Botoi Romică x   
5. Chiciu Laurențiu x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cosma Elena x   
8. Coșa Maricica x   
9. Cucerescu Ion x   
10. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
11. Drăghici Geta-Daniela x   
12. Filip Daniela x   
13. Gogan George-Cristian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Groza Ana-Manuela x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Ilie Viorel  x  
18. Iftime Florentin x   
19. Jalbă Ioan-Sebastian x   
20. Lungu Diana x   
21. Marcu Costică x   
22. Margină Gelu x   
23.  Maxim Lorena x   
24. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
25. Munteanu Petru x   
26. Melinte Ion x   
27. Năstase Maria-Raluca x   
28. Nechita Neculai absent   
29. Olteanu Petre-Cezar x   
30. Pîslaru Marius                   x   

31. Păduraru Mihai x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

 
 

♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte:  În conformitate cu prevederile art. 135 alin. 
(8) din Codul administrativ, cu  modificările și completările ulterioare, propun suplimentarea ordinii de zi 
cu următoarele puncte:  

 
 

14. Proiect de hotărâre  privind asocierea Județului Bacău cu Universitatea  ,,Vasile Alecsandri” din 
Bacău - Facultatea de Științe Economice, pentru organizarea și desfășurarea proiectului ,,Concursul 
regional pe teme economice „ION IONESCU DE LA BRAD”; 

 Iniţiator: dl Vasile Isvoran vicepreşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 
 

15.  Proiect de hotărâre privind repartizarea pe unități administrativ teritoriale a sumelor prevăzute la 
art. 6, alin. (6) din Legea nr. 9/2025 privind bugetul de stat pe anul 2025, precum si estimari pe anii 
2026-2028; 

Iniţiator: dl Vasile Isvoran vicepreşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

 

16. Proiect de hotărâre privind repartizarea pe unități administrativ-teritoriale a sumelor prevazute la art. 
4, lit. c) din Legea nr. 9/2025 privind bugetul de stat pe anul 2025, precum si estimari pe anii 2026-
2028; 

Iniţiator: dl Vasile Isvoran vicepreşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte:  Vă rog să notați neparticiparea mea la vot la 
 proiectul ordinii de zi suplimentare. 

 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul ordinii de zi, 
suplimentare. 

   Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul ordinii de zi suplimentare şi se aprobă  cu 33 de 
voturi “pentru” și două „abțineri”, respectiv domnul consilier Ilie Viorel și domnul consilier Melinte Ion. 
Doamna președinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț nu participă la vot. 

 

 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

- - 
- 

 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Boambă Călin-Leon x   

4. Botoi Romică x   
5. Chiciu Laurențiu x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cosma Elena x   

8. Coșa Maricica x   
9. Cucerescu Ion x   
10. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
11. Drăghici Geta-Daniela x   
12. Filip Daniela x   
13. Gogan George-Cristian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Groza Ana-Manuela x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Ilie Viorel   x 
18. Iftime Florentin x   
19. Jalbă Ioan-Sebastian x   
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20. Lungu Diana x   
21. Marcu Costică x   
22. Margină Gelu x   
23.  Maxim Lorena x   
24. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
25. Munteanu Petru x   
26. Melinte Ion x   
27. Năstase Maria-Raluca x   
28. Nechita Neculai absent   

29. Olteanu Petre-Cezar x   
30. Pîslaru Marius                   x   

31. Păduraru Mihai x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Mai am o singură propunere cu privire la 
ordinea de zi. Dat fiind faptul că astăzi Consiliul Județean Bacău supune atenției dumneavoastră proiectul 
de buget de venituri și cheltuieli al Județului Bacău pentru anul 2025, dați-mi voie să aduc punctul nr. 11 
de pe ordinea de zi în format inițial pe poziția nr. 3, după procesele verbale pe care urmează să le aprobăm 
pentru ședințele anterioare. 

Vă rog să aprobați dezbaterea proiectului de hotărâre privind aprobarea bugetului propriu al 
Județului Bacău,  pe prima poziție, după aprobarea proceselor-verbale. Este un proiect important și poate 
va necesita dezbateri mai ample și de aceea, rugămintea mea este să-l aducem pe prima poziție a 
proiectelor de hotărâre.  

 

Se supune la vot propunerea de a aduce proiectul de buget de venituri și cheltuieli al Județului 
Bacău pe anul 2025 pe poziția a treia de pe ordinea de zi și se aprobă cu 36 de voturi „pentru”.  
 
 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Boambă Călin-Leon x   

4. Botoi Romică x   
5. Chiciu Laurențiu x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cosma Elena x   
8. Coșa Maricica x   
9. Cucerescu Ion x   
10. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
11. Drăghici Geta-Daniela x   
12. Filip Daniela x   
13. Gogan George-Cristian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Groza Ana-Manuela x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Ilie Viorel x   
18. Iftime Florentin x   
19. Jalbă Ioan-Sebastian x   
20. Lungu Diana x   
21. Marcu Costică x   
22. Margină Gelu x   
23.  Maxim Lorena x   
24. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
25. Munteanu Petru x   
26. Melinte Ion x   
27. Năstase Maria-Raluca x   
28. Nechita Neculai absent   
29. Olteanu Petre-Cezar x   
30. Pîslaru Marius                   x   

31. Păduraru Mihai x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

 

♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: La punctele nr. 1 și nr. 2 de pe ordinea de zi 
dau cuvântul domnului director executiv al Direcției juridice și administrație publică locală Marius-Ciprian 
Bogea (căruia i-am delegat astăzi atribuțiile secretarului general al județului), pentru a supune spre 
aprobare procesul-verbal al şedinţei ordinare din data de 27.02.2025 și procesul-verbal al ședinței 
extraordinare convocată de îndată din data de 12.03.2025. 

 

♣ Dl Marius-Ciprian Bogea - director executiv al Direcției juridice și administrație publică locală:  
Potrivit prevederilor art. 182 alin. (4) coroborat cu art. 138 alin. (15) din Codul administrativ, cu 
modificările și completările ulterioare: „La începutul fiecărei şedinţe, secretarul general al 
unității/subdiviziunii administrativ-teritoriale supune spre aprobare procesul-verbal al şedinţei anterioare”.  

 

Având în vedere prevederile legale mai sus menţionate, supunem spre aprobare procesul-verbal al 
şedinţei ordinare a Consiliului Județean Bacău din data de 27.02.2025. 

 

Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la procesul-verbal al şedinţei 
ordinare a Consiliului Județean Bacău din data de 27.02.2025.   
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Nefiind observaţii, se supune aprobării procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Județean 
Bacău din data de 27.02.2025 și se aprobă cu 35 de voturi „pentru”. Doamna consilier Maxim Lorena nu 
și-a exprimat votul. 
 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Boambă Călin-Leon x   

4. Botoi Romică x   
5. Chiciu Laurențiu x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cosma Elena x   
8. Coșa Maricica x   
9. Cucerescu Ion x   
10. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
11. Drăghici Geta-Daniela x   
12. Filip Daniela x   
13. Gogan George-Cristian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Groza Ana-Manuela x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Ilie Viorel x   
18. Iftime Florentin x   
19. Jalbă Ioan-Sebastian x   
20. Lungu Diana x   
21. Marcu Costică x   
22. Margină Gelu x   
23.  Maxim Lorena - - - 
24. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
25. Munteanu Petru x   
26. Melinte Ion x   
27. Năstase Maria-Raluca x   
28. Nechita Neculai absent   
29. Olteanu Petre-Cezar x   
30. Pîslaru Marius                   x   

31. Păduraru Mihai x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

♣ Dl Marius-Ciprian Bogea - director executiv al Direcției juridice și administrație publică locală:  
Supunem spre aprobare procesul-verbal al şedinţei extraordinare convocată de îndată a Consiliului 
Județean Bacău  din data de 12.03.2025.  

 

Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la procesul-verbal al şedinţei 
extraordinare convocată de îndată a Consiliului Județean Bacău, din data de 12.03.2025. 

 

Nefiind observaţii, se supune aprobării procesul-verbal al şedinţei extraordinare convocată de 
îndată a Consiliului Județean Bacău din data de 12.03.2025 și se aprobă cu 36 de voturi „pentru”.  
 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Boambă Călin-Leon x   

4. Botoi Romică x   
5. Chiciu Laurențiu x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cosma Elena x   
8. Coșa Maricica x   
9. Cucerescu Ion x   
10. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
11. Drăghici Geta-Daniela x   
12. Filip Daniela x   
13. Gogan George-Cristian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Groza Ana-Manuela x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Ilie Viorel x   
18. Iftime Florentin x   
19. Jalbă Ioan-Sebastian x   
20. Lungu Diana x   
21. Marcu Costică x   
22. Margină Gelu x   
23.  Maxim Lorena x   
24. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
25. Munteanu Petru x   
26. Melinte Ion x   
27. Năstase Maria-Raluca x   
28. Nechita Neculai absent   
29. Olteanu Petre-Cezar x   
30. Pîslaru Marius                   x   

31. Păduraru Mihai x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

 
♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: În continuare, îi dau cuvântul domnului 

director executiv al Direcției juridice și administrație publică locală Marius-Ciprian Bogea, pentru a vă 
prezenta reglementările legale din Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, 
referitoare la conflictul de interese. 
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 ♣ Dl Marius-Ciprian Bogea - director executiv al Direcției juridice și administrație publică 
locală: În conformitate cu prevederile art. 243 alin.(1), lit. n), din Codul administrativ, cu modificările şi 
completările ulterioare, informez consilierii judeţeni cu privire la aplicabilitatea art. 228 alin. (2), alin. (3), 
alin. (4) şi alin. (5) din acelaşi act normativ, conform cărora:    
 (2) În exercitarea funcţiei, consilierul judeţean aflat în una dintre situaţiile de conflict de interese, 
prevăzute la alin. (1) al aceluiaşi articol, are obligaţia să anunţe la începutul şedinţei consiliului judeţean 
interesul personal  pe care îl are la adoptarea hotărârii respective, anunţ care se consemnează în mod 
obligatoriu în procesul-verbal al şedinţei. 
 (3) Ulterior anunţării interesului personal, consilierul judeţean nu mai este luat în calcul pentru 
cvorumul necesar adoptării hotărârii consiliului cu privire la care acesta şi-a anunţat interesul şi nu are 
drept de vot la adoptarea acestei hotărâri. 
 (4) Actele administrative emise ori adoptate sau actele juridice încheiate cu încălcarea prevederilor 
alin.(1) sunt lovite de nulitate absolută în condiţiile Legii nr.176/2010, cu modificările şi completările 
ulterioare. 
 (5) Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile alin. (1) şi legislaţia în materie privind conflictul 
de interese constituie abatere disciplinară şi se sancţionează cu diminuarea indemnizaţiei cu 10% pe o 
perioadă de maximum 6 luni. 
 

 ♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Dacă sunt situaţii de conflict de interese, vă 
rog să vă anunţaţi cei care nu participaţi la vot. 
 

 Nu s-a anunțat nimeni pentru neparticipare la vot din partea consilierilor județeni. 
 

 ♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Îmi exprim eu neparticiparea la vot pentru 
proiectele de hotărâre aflate pe ordinea de zi suplimentară, dată fiind o potențială situație de conflict de 
interese.  
 

 ◄ Se trece la punctul 3 al ordinii de zi. Doamna președinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț  
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului propriu al Județului 
Bacău, pe anul 2025. 
 

 ♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Este un buget construit pe criterii de 
prioritizare a investițiilor. Consiliul Județean a abordat, în urmă cu mulți ani, o politică care, cum 
spuneam, își propune să prioritizeze investițiile și de secțiunea de dezvoltare în fața secțiunii de 
funcționare în comparație cu alte unități administrativ-teritoriale. Cred că ne putem califica într-o 
instituție a administrației locale, care alocă resurse importante pe secțiunea de dezvoltare în detrimentul 
secțiunii de funcționare. În acest sens, bugetul previzionat de cheltuieli cuantifică o sumă de aproximativ 
833.000.000 lei, sumă care este repartizată în proporție de 60% pe secțiunea de dezvoltare, secțiune care 
urmează să susțină în exercițiul bugetar pe anul 2025, investiții ajunse din punct de vedere al gradului de 
maturitate într-un stadiu avansat. De asemenea, aceeași secțiune de dezvoltare își propune să finanțeze o 
serie de investiții aflate la punctul de start. De aceea, probabil că ați constatat deja pe zona de investiții, în 
lista de investiții, o serie de investiții, care sunt ajunse la maturitate, beneficiază de o finanțare mai 
substanțială cel puțin în primul semestru al exercițiului bugetar 2024, urmând ca alte investiții care sunt la 
început de drum, să beneficieze de o finanțare mai modestă, urmând ca, pe măsură ce investiția, proiectele 
vor avansa, acestea să beneficieze de resurse suplimentare de finanțare. Prin urmare, 60% pe dezvoltare, 
40% pe funcționare și chiar le mulțumesc tuturor colegilor din aparatul propriu, directorilor de direcții 
chiar și coordonatorilor și directorilor instituțiilor subordonate Consiliului Județean, pentru că au făcut 
eforturi în construcția acestui buget de venituri și cheltuieli, astfel încât în anul 2025 să limităm cât se 
poate de mult cheltuielile materiale, cheltuielile de personal, cele care subsumează secțiunea de 
funcționare. Lucrurile acestea sunt de necontestat, cel puțin în cazul cheltuielilor de personal, facem 
eforturi semnificative pentru a reduce cheltuielile de personal în anul 2025. Aceeași politică se aplică și 
pentru cheltuielile materiale, astfel încât să putem susține cei 60% din cheltuieli dedicați investițiilor și 
am luat în calcul aici și zona de infrastructură rutieră, alocările care vin pe această componentă, pentru că, 
până la urmă, vorbim tot despre modernizarea infrastructurii din județul Bacău, infrastructură de drumuri 
în cazul acesta.  
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 Am considerat importante și informațiile care vizează structura de finanțare pentru zona de 
dezvoltare din punct de vedere al fondurilor nerambursabile, care sunt angajate și de care beneficiază 
Consiliul Județean și aici aveți o structură a surselor de finanțare, aveți proiectate pe ecran sursele de 
finanțare, pentru zona de dezvoltare. Vorbim de fonduri europene, un procent de aproape 47%, vorbim de 
bugetul local peste 30% și vorbim despre bugetul de stat de aproape 23% din secțiunea de dezvoltare care 
este susținută și de bugetul de stat în anul 2025.  
 Din punct de vedere al programelor care sunt implementate din surse de finanțare nerambursabile, 
remarcăm că proiectele care sunt finanțate din PNRR dețin o pondere semnificativă de 63%, cele 
finanțate prin Programul Național de Investiții “Anghel Saligny” dețin și ele o pondere relativ importantă, 
29%, alte surse de finanțare asigură derularea celorlalte 7% din proiectele de pe secțiunea de dezvoltare.  
 Din punct de vedere al domeniilor de activitate care sunt finanțate de către Consiliul Județean, 
puteți remarca faptul că sănătatea continuă să rămână prioritatea echipei din cadrul Consiliului Județean, 
30% din alocările pe domenii de activitate sunt direcționate către sănătate. De asemenea, zona de 
asigurare și asistență socială, care este susținută de către Consiliul Județean, deține o pondere 
semnificativă, dar și alte domenii precum cultura, educația, apărarea și ordinea publică, sunt finanțate de 
către Consiliul Județean în continuare, bineînțeles pe principii de eficientizarea cheltuielilor în anul 2025, 
chiar și în raport cu exercițiile bugetare anterioare.  
 Din punct de vedere al cooperării cu entitățile fără scop patrimonial, dacă ne raportăm aici la 
Legea nr. 350, am ținut în mod deosebit ca educația anul acesta să primească o finanțare suplimentară în 
raport cu exercițiul bugetar 2024. Prin urmare, acolo avem o alocare suplimentară pe educație, la ceea ce 
înseamnă cooperarea pe Legea nr. 350 în exercițiul 2025, pe secțiunea educație. Sper să avem și aplicanți 
în sensul acesta și dacă vom constata că proiectele depuse, bineînțeles, respectă rigorile din ghidurile pe 
care Consiliul Județean le va lansa, probabil că educația va primi și alte resurse în exercițiile bugetare 
viitoare. Cam aceasta ar fi trecerea în revistă, în linii mari, a proiectului de buget al Județului Bacău care 
vă este supus astăzi dezbaterii și aprobării dumneavoastră. Repet, cred că au fost două-trei săptămâni de 
analize, discuții, la care au participat domnii vicepreședinți, domnul administrator public, directorii și 
reprezentanții structurilor de specialitate din Consiliul Județean, le mulțumesc și mulțumesc în mod 
deosebit doamnei director economic Mitrea Gabriela și echipei dumneaei pentru efortul făcut și anul 
acesta în elaborarea acestui proiect de buget. Este o lucrare să spun așa, dacă nu de doctorat, de licență pe 
care Direcția Economică o dă în fiecare an. Construirea unui proiect, evident că vizează responsabilitate și 
efort în primul rând, din partea echipei din cadrul Direcției economice și evident din partea conducerii 
Consiliului Județean.  
 

 Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 

 ♣ Dl Gelu Margină, vicepreşedinte: Amendament. Propun majorarea creditelor bugetare la 
capitolul “Cultură, recreere și religie” titlul  “Asociații și fundații“ cu suma de 2.500.000 lei. În același 
timp propun diminuarea cu aceeași sumă de la capitolul “Alte servicii publice generale” titlul 
“Transferuri” pentru a compensa în suma de 2.500.000 lei pe care am propus-o. 
 ♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Este un amendament pe care eu cred că 
domnul vicepreședinte Margină l-a făcut în calitatea dumnealui de coordonator cu atribuții delegate de 
către Președintele Consiliului Județean pe zona de cultură.  
 

Nefiind observaţii, se supune aprobării amendamentul formulat de domnul vicepreședinte Margină 
Gelu  şi se aprobă cu 33 de voturi ”pentru” și două “abțineri” respectiv doamna consilier Năstase Maria-
Raluca și domnul consilier Vreme Valerian. Domnul consilier Ilie Viorel nu și-a exprimat votul. 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Boambă Călin-Leon x   

4. Botoi Romică x   
5. Chiciu Laurențiu x   
6. Cristea Tina Oana x   

7. Cosma Elena x   
8. Coșa Maricica x   
9. Cucerescu Ion x   
10. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
11. Drăghici Geta-Daniela x   
12. Filip Daniela x   
13. Gogan George-Cristian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Groza Ana-Manuela x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Ilie Viorel - - - 
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18. Iftime Florentin x   
19. Jalbă Ioan-Sebastian x   
20. Lungu Diana x   
21. Marcu Costică x   
22. Margină Gelu x   
23.  Maxim Lorena x   
24. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
25. Munteanu Petru x   
26. Melinte Ion x   
27. Năstase Maria-Raluca   x 

28. Nechita Neculai absent   
29. Olteanu Petre-Cezar x   
30. Pîslaru Marius                   x   

31. Păduraru Mihai x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian   x 

 ♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Mulțumesc domnului vicepreședinte Margină 
Gelu, că a deschis sesiunea de amendamente. Era să omit eu un amendament. După transmiterea către 
dumneavoastră a proiectului de buget de venituri și cheltuieli, la Spitalul Județean de Urgență Bacău, a 
apărut o problemă în sensul defectării unor centrale pe anumite secții. Prin urmare, vineri ne-a fost 
transmisă solicitarea de modificare a listei de investiții, aferentă Spitalului Județean de Urgență Bacău. O 
necesitate care a apărut pe ultima sută de metri, altfel nu ar fi afectat lista de investiții în formatul transmis 
inițial. Prin urmare, dată fiind solicitarea Spitalului Județean de Urgență Bacău, propun modificarea 
bugetului după cum urmează:  

- la capitolul bugetar 66 “Sănătate“, pe lista de investiții a Spitalului Județean de Urgență Bacău  
se va introduce o nouă poziție “Centrală termică“ - 2 bucăți și se va diminua de la poziția “Combină 
electroterapie cu 4 canale”, cu suma de 55.620 lei. 

 

 Se supune aprobării amendamentul formulat de doamna președinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț 
și se aprobă cu 31 de voturi „pentru”. Doamnele/domnii consilier: Coșa Maricica, Drăghici Geta-Daniela, 
Maxim Lorena, Ilie Viorel și Vreme Valerian nu și-au exprimat votul. 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIV

Ă 
ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Boambă Călin-Leon x   
4. Botoi Romică x   
5. Chiciu Laurențiu x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cosma Elena x   
8. Coșa Maricica - - - 
9. Cucerescu Ion x   
10. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
11. Drăghici Geta-Daniela - - - 
12.- Filip Daniela x   
13. Gogan George-Cristian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Groza Ana-Manuela x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Ilie Viorel - - - 
18. Iftime Florentin x   
19. Jalbă Ioan-Sebastian x   
20. Lungu Diana x   
21. Marcu Costică x   
22. Margină Gelu x   
23.  Maxim Lorena - - - 
24. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
25. Munteanu Petru x   
26. Melinte Ion x   
27. Năstase Maria-Raluca x   
28. Nechita Neculai absent   
29. Olteanu Petre-Cezar x   
30. Pîslaru Marius                   x   
31. Păduraru Mihai x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian - - - 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului propriu al Județului Bacău, pe 
anul 2025 în forma amendată și se aprobă cu 32 de voturi “pentru” și o „abținere” respectiv domnul 
consilier Melinte Ion. Doamna consilier Coșa Maricica, doamna consilier Drăghici Geta și domnul 
consilier Ilie Viorel nu și-au exprimat votul. 
 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Boambă Călin-Leon x   

4. Botoi Romică x   
5. Chiciu Laurențiu x   

6. Cristea Tina Oana x   
7. Cosma Elena x   
8. Coșa Maricica - - - 
9. Cucerescu Ion x   
10. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
11. Drăghici Geta-Daniela - - - 
12. Filip Daniela x   
13. Gogan George-Cristian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Groza Ana-Manuela x   
16. Isvoran Vasile x   
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17. Ilie Viorel - - - 
18. Iftime Florentin x   
19. Jalbă Ioan-Sebastian x   
20. Lungu Diana x   
21. Marcu Costică x   
22. Margină Gelu x   
23.  Maxim Lorena x   
24. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
25. Munteanu Petru x   
26. Melinte Ion   x 

27. Năstase Maria-Raluca x   
28. Nechita Neculai absent   
29. Olteanu Petre-Cezar x   
30. Pîslaru Marius                   x   

31. Păduraru Mihai x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

 ♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Mulțumesc tuturor colegilor care au girat 
acest buget de venituri și cheltuieli al Județului Bacău pe anul 2025 prin votul dumnealor.  
 

 ◄ Se trece la punctul 4 al ordinii de zi. Doamna președinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț  
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea protocolului încheiat între 
Consiliul Județean Bacău și Ministerul Apărării Naționale pentru punerea la dispoziție, cu titlu gratuit, a 
ortofotoplanurilor în format digital, realizate în perioada 2010-2030, pentru întreg teritoriul administrativ 
al județului Bacău. 
 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
   Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu   

35 de voturi ”pentru”. Domnul consilier Ilie Viorel nu și-a exprimat votul. 
 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Boambă Călin-Leon x   

4. Botoi Romică x   
5. Chiciu Laurențiu x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cosma Elena x   
8. Coșa Maricica x   
9. Cucerescu Ion x   
10. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
11. Drăghici Geta-Daniela x   
12. Filip Daniela x   
13. Gogan George-Cristian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Groza Ana-Manuela x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Ilie Viorel - - - 
18. Iftime Florentin x   
19. Jalbă Ioan-Sebastian x   
20. Lungu Diana x   
21. Marcu Costică x   
22. Margină Gelu x   
23.  Maxim Lorena x   
24. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
25. Munteanu Petru x   
26. Melinte Ion x   
27. Năstase Maria-Raluca x   
28. Nechita Neculai absent   
29. Olteanu Petre-Cezar x   
30. Pîslaru Marius                   x   

31. Păduraru Mihai x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 5 al ordinii de zi. Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț prezintă 
referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizați 
și a devizului general actualizat, pentru obiectivul de investiții „Reabilitare și modernizare DJ 241A, 
Roșiori (intersecție cu DJ 241C) - Pădureni (intersecție cu DJ 159), km 92+019 - km 97+424, județul 
Bacău”, aprobat pentru finanțare prin Programul național de investiții „Anghel Saligny”, precum și a 
sumei reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru realizarea obiectivului. 

 

  Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
   Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu   

36 de voturi ”pentru”.  
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Boambă Călin-Leon x   

4. Botoi Romică x   

5. Chiciu Laurențiu x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cosma Elena x   
8. Coșa Maricica x   
9. Cucerescu Ion x   
10. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
11. Drăghici Geta-Daniela x   
12. Filip Daniela x   
13. Gogan George-Cristian x   
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14. Grițcu Gabriel x   
15. Groza Ana-Manuela x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Ilie Viorel x   
18. Iftime Florentin x   
19. Jalbă Ioan-Sebastian x   
20. Lungu Diana x   
21. Marcu Costică x   
22. Margină Gelu x   
23.  Maxim Lorena x   
24. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
25. Munteanu Petru x   

26. Melinte Ion x   
27. Năstase Maria-Raluca x   
28. Nechita Neculai absent   
29. Olteanu Petre-Cezar x   
30. Pîslaru Marius                   x   

31. Păduraru Mihai x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 6 al ordinii de zi. Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț 
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea valorilor de inventar ale bunurilor 
din domeniul public și privat al Județului Bacău stabilite și reevaluate la data de 31.12.2024. 
 

 

      Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 35 de 
voturi ”pentru”.  Domnul consilier Ilie Viorel nu și-a exprimat votul. 
 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Boambă Călin-Leon x   

4. Botoi Romică x   
5. Chiciu Laurențiu x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cosma Elena x   
8. Coșa Maricica x   
9. Cucerescu Ion x   
10. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
11. Drăghici Geta-Daniela x   
12. Filip Daniela x   
13. Gogan George-Cristian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Groza Ana-Manuela x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Ilie Viorel - - - 
18. Iftime Florentin x   
19. Jalbă Ioan-Sebastian x   
20. Lungu Diana x   
21. Marcu Costică x   
22. Margină Gelu x   
23.  Maxim Lorena x   
24. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
25. Munteanu Petru x   
26. Melinte Ion x   
27. Năstase Maria-Raluca x   
28. Nechita Neculai absent   
29. Olteanu Petre-Cezar x   
30. Pîslaru Marius                   x   

31. Păduraru Mihai x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

  ◄ Se trece la punctul 7 al ordinii de zi. Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț 
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind trecerea unor bunuri imobile situate în sat 
Orbeni, comuna Orbeni, Județul Bacău formate din teren în suprafaţă de 639 m.p., număr cadastral 62646, 
având număr de inventar 211019 și clădire (Centrul de zi Orbeni) în suprafață construită de 92 m.p., număr 
cadastral 62646-C1, având număr de inventar 10354, din domeniul public al Județului Bacău în domeniul 
public al comunei Orbeni. 
 

 Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 35 

de voturi “pentru”.  Domnul consilier Ilie Viorel nu și-a exprimat votul. 
 

 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Boambă Călin-Leon x   

4. Botoi Romică x   
5. Chiciu Laurențiu x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cosma Elena x   
8. Coșa Maricica x   

9. Cucerescu Ion x   
10. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
11. Drăghici Geta-Daniela x   
12. Filip Daniela x   
13. Gogan George-Cristian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Groza Ana-Manuela x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Ilie Viorel - - - 
18. Iftime Florentin x   
19. Jalbă Ioan-Sebastian x   
20. Lungu Diana x   
21. Marcu Costică x   
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22. Margină Gelu x   
23.  Maxim Lorena x   
24. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
25. Munteanu Petru x   
26. Melinte Ion x   
27. Năstase Maria-Raluca x   
28. Nechita Neculai absent   
29. Olteanu Petre-Cezar x   

30. Pîslaru Marius                   x   

31. Păduraru Mihai x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 8 al ordinii de zi. Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț 
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind constituirea unui drept de utilizare și acces 
asupra unui teren în suprafață totală de 1014 mp din zona drumului județean DJ 207G, situat pe raza 
comunei Letea Veche din județul Bacău, aflat în domeniul public al Județului Bacău și în administrarea 
Consiliului Județean Bacău, în favoarea Comunei Letea Veche. 

 

 

      Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 35 de 
voturi “pentru”. Domnul consilier Ilie Viorel nu și-a exprimat votul. 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Boambă Călin-Leon x   

4. Botoi Romică x   
5. Chiciu Laurențiu x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cosma Elena x   
8. Coșa Maricica x   
9. Cucerescu Ion x   
10. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
11. Drăghici Geta-Daniela x   
12. Filip Daniela x   
13. Gogan George-Cristian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Groza Ana-Manuela x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Ilie Viorel - - - 
18. Iftime Florentin x   
19. Jalbă Ioan-Sebastian x   
20. Lungu Diana x   
21. Marcu Costică x   
22. Margină Gelu x   
23.  Maxim Lorena x   
24. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
25. Munteanu Petru x   
26. Melinte Ion x   
27. Năstase Maria-Raluca x   
28. Nechita Neculai absent   
29. Olteanu Petre-Cezar x   
30. Pîslaru Marius                   x   

31. Păduraru Mihai x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

 

◄ Se trece la punctul 9 al ordinii de zi.  Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț 
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind constituirea unui drept de uz și a unui drept 
de servitute asupra terenului în suprafață de 1 mp din zona drumului județean DJ 117, situat în localitatea 
Bucșești, comuna Poduri, din județul Bacău, aflat în domeniul public al Județului Bacău, în favoarea SC 
Delgaz Grid S.A. 
 
 

      Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 35 de 
voturi “pentru”. Domnul consilier Ilie Viorel nu și-a exprimat votul. 
 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Boambă Călin-Leon x   

4. Botoi Romică x   
5. Chiciu Laurențiu x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cosma Elena x   
8. Coșa Maricica x   
9. Cucerescu Ion x   
10. Ciorbă Gabriela-Mariana x   

11. Drăghici Geta-Daniela x   
12. Filip Daniela x   
13. Gogan George-Cristian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Groza Ana-Manuela x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Ilie Viorel - - - 
18. Iftime Florentin x   
19. Jalbă Ioan-Sebastian x   
20. Lungu Diana x   
21. Marcu Costică x   
22. Margină Gelu x   
23.  Maxim Lorena x   
24. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
25. Munteanu Petru x   
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26. Melinte Ion x   
27. Năstase Maria-Raluca x   
28. Nechita Neculai absent   
29. Olteanu Petre-Cezar x   
30. Pîslaru Marius                   x   

31. Păduraru Mihai x   

32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

      ◄ Se trece la punctul 10 al ordinii de zi.  Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț prezintă 
referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind asocierea Județului Bacău cu Inspectoratul Școlar 
Județean Bacău desemnat de către Ministerul Educației și Cercetării, pentru organizarea și desfășurare 
proiectului „Olimpiada Naţională de Religie Ortodoxă - nivel liceal, Bacău, 22-27 aprilie 2025”. 
 

    Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 

 ♣ Dna Scorțanu Alexandrina, consilier: Nu pot decât să-mi exprim aprecierea pentru acest demers 
lăudabil, chiar remarcabil, la nivelul județului Bacău. Știm cu toții că religia poate fi un obiect opțional la 
un moment dat, nu cu titlu obligatoriu, deci putem opta pentru a participa la orele de religie. În societatea 
actuală, este minunat că încă se derulează astfel de olimpiade și Bacăul poate găzdui o astfel de olimpiadă 
care încurajează competiția și cum spuneați dumneavoastră și pentru proiectul de la nr. 10 și de la punctul 
nr. 11, aduce Bacăul pe harta competiției și a motivației. Mulțumesc anticipat colegilor și chiar sunt 
mândră de mine astăzi, că am putut contribui la un astfel de demers. 
 ♣ Dl Boambă Călin-Leon, consilier: Felicitări doamna președinte, pentru inițiativă de a susține două 
olimpiade naționale, mai ales că noi ne definim ca și popor, prin două calități: suntem un popor neolatin și 
creștin, suntem în luna aprilie în perioada sărbătorilor pascale, necesitățile sunt numeroase pentru 
organizarea unei astfel de activități, care să facă și din județul nostru, un județ atractiv, pentru zecile și 
sutele de olimpici naționali, care vor veni din toate colțurile țării la noi în județ și sperăm să facem o 
impresie cât mai plăcută, Prin urmare, această inițiativă aduce plus valoare nu doar educației, aduce plus 
valoare Consiliului Județean și plus valoare imaginii județului nostru.  
  ♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Mulțumesc domnule consilier. Este un efort 
care sper eu, să fie girat de către toți colegii. Un efort minim aș spune eu în raport cu impactul care vor 
produce cele două olimpiade care vor fi organizate în județul Bacău, un efort care se va datora fiecăruia 
dintre dumneavoastră, dacă vom gira prin votul nostru aceste două proiecte de hotărâre.  
 

  Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 35 de 
voturi “pentru”. Domnul consilier Ilie Viorel nu și-a exprimat votul. 
 
 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Boambă Călin-Leon x   

4. Botoi Romică x   
5. Chiciu Laurențiu x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cosma Elena x   
8. Coșa Maricica x   
9. Cucerescu Ion x   
10. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
11. Drăghici Geta-Daniela x   
12. Filip Daniela x   
13. Gogan George-Cristian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Groza Ana-Manuela x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Ilie Viorel - - - 
18. Iftime Florentin x   
19. Jalbă Ioan-Sebastian x   
20. Lungu Diana x   
21. Marcu Costică x   
22. Margină Gelu x   
23.  Maxim Lorena x   
24. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
25. Munteanu Petru x   
26. Melinte Ion x   
27. Năstase Maria-Raluca x   
28. Nechita Neculai absent   
29. Olteanu Petre-Cezar x   
30. Pîslaru Marius                   x   

31. Păduraru Mihai x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   
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◄ Se trece la punctul 11 al ordinii de zi.  Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț 
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind asocierea Județului Bacău cu Inspectoratul 
Școlar Județean Bacău desemnat de către Ministerul Educației și Cercetării, pentru organizarea și 
desfășurarea proiectului „Olimpiada Naţională de Limbi Romanice - limbile spaniolă, italiană, portugheză, 
Bacău, 26-30 aprilie 2025”. 

 
 

 Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
         Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 35 de 
voturi “pentru”. Domnul consilier Ilie Viorel nu și-a exprimat votul.  
 
 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Boambă Călin-Leon x   

4. Botoi Romică x   
5. Chiciu Laurențiu x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cosma Elena x   
8. Coșa Maricica x   
9. Cucerescu Ion x   
10. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
11. Drăghici Geta-Daniela x   
12. Filip Daniela x   
13. Gogan George-Cristian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Groza Ana-Manuela x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Ilie Viorel - - - 
18. Iftime Florentin x   
19. Jalbă Ioan-Sebastian x   
20. Lungu Diana x   
21. Marcu Costică x   
22. Margină Gelu x   
23.  Maxim Lorena x   
24. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
25. Munteanu Petru x   
26. Melinte Ion x   
27. Năstase Maria-Raluca x   
28. Nechita Neculai absent   
29. Olteanu Petre-Cezar x   
30. Pîslaru Marius                   x   

31. Păduraru Mihai x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Nu suntem la rubrica “Diverse”, dar dacă a 
venit vorba despre educație și pentru că părinții olimpicilor din județul Bacău transmit solicitări în sensul 
asumării de către Consiliul Județean a perioadei sau a modului în care va realiza premierea elevilor din 
județul Bacău care au obținut rezultate deosebite în anul 2024, pentru că, după cum bine știți, noi am reușit 
să realizăm spre finalul  anului 2024, o gală prin care am premiat sportivii. Nu am reușit să premiem și 
elevii merituoși din județul Bacău. Le transmit acestora că am așteptat adoptarea bugetului de venituri și 
cheltuieli pentru anul 2025. Pe final de an 2024, au apărut și niște modificări asupra legii educației, asupra 
legii învățământului preuniversitar, de care noi trebuie să ținem cont în elaborarea Regulamentului de 
premiere a elevilor merituoși. Deci, au apărut o serie de modificări legislative în acest sens. Repet, nu 
aveam nici buget aprobat, era început de mandat, dar îi asigur că fiecare membru al Consiliului Județean în 
perioada imediat următoare, se va apleca și își va da interesul pentru a finaliza Regulamentul de acordare a 
premiilor pentru rezultatele obținute la competițiile din educație, cele care sunt recunoscute de către 
Ministerul Educației sau cele care sunt recunoscute la nivel internațional, ținând cont însă de niște rigori  
impuse de către Legea Educației pe final de an, de niște modificări venite asupra legii educației. Prin 
urmare, după aprobarea proiectului de buget, în perioada următoare repet, deja colegii mei din aparatul de 
specialitate al Consiliului Județean, au construit un draft de Regulament de premiere al acestor elevi. 
Urmează ca în perioada următoare, să supunem atenției dumneavoastră propunerile și cuantumul premiilor. 
Acest regulament, în ultima instanță, va trebui să parcurgă și procedura de transparență și evident, ulterior, 
va fi aprobat, urmând ca ulterior să realizăm și evenimentul de premiere efectiv al elevilor, care au obținut 
rezultate deosebite în anul 2024. Mulțumesc că mi-ați permis să fac această paranteză!  

♣ Dl Vreme Valerian, consilier: Dragi colegi, vreau să vă spun că așa cum au spus și colegii noștri 
referitor la concursuri și olimpiade, cu toții am trecut prin momentele acelea când am participat la 
olimpiade, știm ce înseamnă, știm ce eforturi se depun și mă bucur că astăzi în Consiliul Județean, se 
apreciază acest lucru. Dar, există și un „dar” în lumea asta. Suntem oameni politici, am auzit cuvintele 
frumoase și uitați-vă că astăzi la candidaturile de președinție, sunt doi olimpici internaționali și cu tristețe 
vă spun și cred că știți și dumneavoastră de comentariile de pe facebook, sunt jignitoare asupra lor legat de 
aceste concursuri. Eu mă bucur că suntem cu toții pe această lungime de undă, mă bucur că reușim să dăm 
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un imbold acestor concursuri, să dăm o perspectivă tinerilor, dar cred că totodată ne lipsește maturitatea 
unora dintre noi, care comentează când este vorba de oameni care au trecut prin concursuri internaționale.    

 

◄ Se trece la punctul 12 al ordinii de zi. Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț prezintă 
referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind stabilirea mandatului special al reprezentantului legal 
al județului Bacău în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară pentru Salubrizare 
Bacău, convocată pentru data de 25.03.2025, ora 16:00. 

 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 33     

de voturi „pentru”. Doamna consilier Coșa Maricica, doamna consilier Drăghici Geta și domnul consilier Ilie 
Viorel nu și-au exprimat votul. 

 
 
 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Boambă Călin-Leon x   

4. Botoi Romică x   
5. Chiciu Laurențiu x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cosma Elena x   
8. Coșa Maricica - - - 
9. Cucerescu Ion x   
10. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
11. Drăghici Geta-Daniela - - - 
12. Filip Daniela x   
13. Gogan George-Cristian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Groza Ana-Manuela x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Ilie Viorel - - - 
18. Iftime Florentin x   
19. Jalbă Ioan-Sebastian x   
20. Lungu Diana x   
21. Marcu Costică x   
22. Margină Gelu x   
23.  Maxim Lorena x   
24. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
25. Munteanu Petru x   
26. Melinte Ion x   
27. Năstase Maria-Raluca x   
28. Nechita Neculai absent   
29. Olteanu Petre-Cezar x   
30. Pîslaru Marius                   x   

31. Păduraru Mihai x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 13 al ordinii de zi. Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț prezintă 
Raportul de audit de conformitate după conciliere. Modul de organizare și funcționare a serviciilor sociale 
destinate persoanelor adulte cu dizabilități, administrate și finanțate din bugetele unităților administrativ-
teritoriale în perioada 2021-2023 la Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului Bacău. 

 

♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: S-au emis o serie de recomandări, sper că toți 
colegii din conducerea DGASPC Bacău precum și colegii din aparatul de specialitate vor monitoriza 
implementarea acestor măsuri. Pe acest punct nu este necesar votul. 

 

◄ Se trece la punctul 14 al ordinii de zi. Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț îi dă 
cuvântul domnului vicepreședinte Isvoran Vasile pentru a prezenta referatul de aprobare la proiectul de 
hotărâre privind asocierea Județului Bacău cu Universitatea  ,,Vasile Alecsandri” din Bacău - Facultatea de 
Științe Economice, pentru organizarea și desfășurarea proiectului ,,Concursul regional pe teme economice 
„ION IONESCU DE LA BRAD”. 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 

      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 33     
de voturi „pentru”.  Doamna președinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț nu participă la vot. Domnul consilier 
Ilie Viorel și domnul consilier Vreme Valerian nu și-au exprimat votul. 

 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

- - - 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Boambă Călin-Leon x   

4. Botoi Romică x   

5. Chiciu Laurențiu x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cosma Elena x   
8. Coșa Maricica x   
9. Cucerescu Ion x   
10. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
11. Drăghici Geta-Daniela x   
12. Filip Daniela x   
13. Gogan George-Cristian x   
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14. Grițcu Gabriel x   
15. Groza Ana-Manuela x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Ilie Viorel - - - 
18. Iftime Florentin x   
19. Jalbă Ioan-Sebastian x   
20. Lungu Diana x   
21. Marcu Costică x   
22. Margină Gelu x   
23.  Maxim Lorena x   
24. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
25. Munteanu Petru x   

26. Melinte Ion x   
27. Năstase Maria-Raluca x   
28. Nechita Neculai absent   
29. Olteanu Petre-Cezar x   
30. Pîslaru Marius                   x   

31. Păduraru Mihai x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian - - - 

◄ Se trece la punctul 15 al ordinii de zi. Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț 
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind repartizarea pe unități administrativ 
teritoriale a sumelor prevăzute la art. 6, alin. (6) din Legea nr. 9/2025 privind bugetul de stat pe anul 2025, 
precum si estimari pe anii 2026-2028. 

 

Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 

♣  Dl Melinte Ion, consilier: Mulțumesc domnule vicepreședinte. Am văzut repartizarea banilor pe 
comunități, apreciez că doamna președinte v-a lăudat la început, ați muncit foarte mult, este și normal, 
consider că așa este, dar bănuiesc că două comune care se află mai la sfârșit, cred că erați cam obosiți. Eu 
aș avea de făcut un amendament pentru comunele Urechești și Vultureni și aș propune acolo în loc de 
100.000 de lei să treceți cum ați trecut și la ceilalți: 620.000, 465.000, 710.000, 441.000, 359.000 lei. 
Consider că erați obosiți atunci și ați sărit peste.  

♣  Dl Isvoran Vasile, vicepreşedinte: De unde să luăm sumele? 
♣  Dl Melinte Ion, consilier: De unde le-ați luat și pe celelalte! 
♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Întotdeauna în Parlament și în Consiliul 

Județean când se face un amendament care vizează alocări bugetare, trebuie specificată destinația către 
care solicitați suplimentarea, dar și destinația de unde vă propuneți să disponibilizați anumite credite. 

♣  Dl Melinte Ion, consilier: Aș vrea să vă spun un lucru, cel puțin din experiența mea pe care o 
am de 5 ani de zile în Consiliul Județean, că întotdeauna comunitățile care nu au votat un primar PSD sunt 
vitregite la repartizarea banilor, iar eu consider că este o bătaie de joc la adresa acestor comunități. Dacă nu 
ai votat primar PSD, înseamnă că nu primești bani. Oamenii aceia nu sunt vinovați cu nimic din acele 
comunități că nu a ieșit un primar PSD sau PNL. Aș vrea să vă mai spun ceva vis-a-vis la ceea ce se 
întâmplă în România astăzi. Să știți că nu este întâmplător și cred că oamenii văd ceea ce se întâmplă și nu 
numai că văd, ci și simt pe pielea lor. Toate aceste scandaluri și situația în care ne regăsim astăzi sunt 
datorită celor care sunt la butoane și care nu țin cont de necesitățile și nevoile comunităților. Așa că, 
domnule vicepreședinte Isvoran, așa cum ați trecut acolo 710.000 lei, 641.000 lei, 620.000 lei,  se observă 
că sunt doar două comune care au primari PMP, la care nu le-ați repartizat decât câte 100.000 lei și le-ați 
repartizat pe linie și la unul și la altul. Bănuiesc că nu sunt exact la fel, nu sunt doi frați gemeni! Și nici 
aceia  nu seamănă, chiar dacă sunt gemeni, așa cum ați repartizat dumneavoastră sumele. Eu nu am vrut să 
intervin și să spun că nu ați vrut, dar am considerat că erați obosiți la timpul acela și de asta am venit cu 
acest amendament. Dumneavoastră faceți ce vreți!  

♣  Dl Isvoran Vasile, vicepreşedinte: Vreau să vă informez că, dacă dumneavoastră nu erați obosit 
și erați atât de viguros, toate unitățile administrativ-teritoriale din județ au primit sume, inclusiv cele care 
nu au primari de o anumită culoare politică. Deci, ceea ce spuneți dumneavoastră, nu se confirmă conform 
anexei la proiectul de hotărâre.  

♣  Dl Melinte Ion, consilier: Aveți o modalitate de calcul pe care ați făcut-o?  
♣  Dl Cucerescu Ion, consilier: Domnule consilier, haideți totuși să respectăm colegii din prezidiu. 

Sunt sigur că nu erau obosiți și știu sigur, că au muncit foarte mult la aceste proiecte și să ne păstrăm 
decența în acest consiliu, să nu aruncăm  cuvinte urâte. Și aș vrea să vă mai spun ceva: uitați-vă la poziția 
nr. 56 Nicolae Bălcescu!  Presupun că știți ce primar este acolo, da?  

♣  Dl Miroșeanu Liviu-Alexandru, consilier: Este adevărat că repartizarea a fost făcută după niște 
criterii și sunt anumite localități care au primit mai puțini bani. Este dificil să venim acum cu un 
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amendament și să luăm din altă parte, pentru că și așa și pentru celelalte localități, sumele sunt destul de 
mici pentru nevoile pe care dânșii le au, însă, doamna președinte, rugămintea noastră ar fi, ca pe viitor, la 
următoarea ședință de alocare, să ținem cont de faptul, că anumite localități, au primit mai puțini bani decât 
altele și să facem cumva o compensare, în așa fel încât să depășim momentul de astăzi. 

♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Da, domnule consilier Miroșeanu, am să iau 
act de propunerea dumneavoastră.  Ați văzut că sunt unități administrativ-teritoriale reprezentate de diferite 
coloraturi politice la nivel central, la nivelul administrației locale și atunci, evident că, pe viitor, la alocările 
care vor veni în urma rectificărilor, pentru că dacă vor exista și încasări suplimentare din cotele defalcate 
din impozit pe venit, de TVA ș.a.m.d., vor exista clar niște rectificări. O să ținem cont nu numai în cazul 
acestor unități administrativ-teritoriale, ci și în cazul altor unități administrativ-teritoriale care au primit de 
data aceasta mai puțini bani. Dar eu spun că, colegii mei care au realizat proiectul de hotărâre, sub 
coordonarea domnului vicepreședinte Isvoran, au făcut eforturi deosebite, pentru a aloca sume decente de 
bani, credite bugetare, pentru fiecare unitate administrativ-teritorială din județul Bacău. Uitându-mă pe 
următorul proiect de hotărâre care vizează finanțarea de pe zona de drumuri, constat că cele două comune 
au primit sume egale cu celelalte comune ș.a.m.d. La sfârșitul anului anterior, cele două comune au primit 
sume egale cu alte unități administrativ-teritoriale, când a existat o suplimentare minoră într-adevăr, dar nu 
s-a pus problema departajării și iau în calcul recomandarea domnului consilier Miroșeanu pentru 
următoarele rectificări și alocări care vor veni pe aceeași linie. 

♣  Dl Vreme Valerian, consilier: Dragi colegi, eu zic că suntem oameni care am ajuns aici cu 
multe cunoștințe politice, economice ș.a.m.d., dar trecând peste toate,  să te uiți așa pe un tabel și să vezi că 
undeva se ajunge la 100.000 lei la două comune, dar următoarea comună  este undeva la 350.000 lei, de 
trei ori mai mult. Pare cam incorect și eu vă spun că nu-i problemă, dar creăm frustrări la oamenii din 
comunele acelea și pe urmă ne întrebăm, de ce se votează împotriva Europei, că noi facem totul. Uitați-vă 
de ce votează, pentru că cifrele nu mint și aici în acest tabel când ne uităm de sus până jos, se simte, se 
vede o incorectitudine. Eu nu zic că nu au muncit, dar asta este altă problemă. Pe de altă parte, haideți să 
fim corecți cu toții, iar referitor la domnul consilier Miroșeanu, sau domnul consilier Cucerescu, care ar fi 
problema să diminuăm cu 1.000 lei nu mai mult ?  Stricăm feng shui-ul la anumite comune?  Rezolvăm și 
această problemă, iar acei oameni nu se vor simți frustrați. Eu vă spun, prin acest tabel, prin această 
decizie, nu facem altceva decât să generăm o frustrare și iarăși să dăm celor care critică evoluția României. 
Cu toate că,  dacă te uiți, în România nu s-a trăit niciodată mai bine de când  este România pe acest pământ 
și o spun cu toată răspunderea, o știm și o simțim, dar există aceste frustrări, care se acumulează la anumiți 
oameni și se duc cu ele pe facebook, pe urmă și fiind argumente măsurabile, nu mai avem ce spune. Eu de 
aceea spun, haideți să măsurăm bine, să gândim înțelept și să echilibrăm această eroare. Nu spun din ce 
cauză, nu știu din ce cauză este, dar este o eroare, care creează în comunități și va creea la nivelul 
județului, într-un anumit segment de populație, va crea acea frustrare de nedreptate. Eu vă spun ca om 
politic. Nu este înțelept dacă tratăm acest subiect cu superficialitate  așa cum propune domnul Cucerescu. 
Nu este înțelept!  

 ♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Domnul Cucerescu nu a abordat cu 
superficialitate, ci pur și simplu a atras atenția unui coleg, cu privire la jignirile făcute aici în sală, de 
câteva ori. Aveți dreptate, niciodată nu putem mulțumi pe toată lumea. Suma pe care o avem de repartizat, 
este una clară, 43.654.000  lei, nu avem nici mai mulți, nici mai puțini bani și de aceea, pentru a corecta 
acest lucru, vă rog frumos să faceți un amendament complet ca să-l supunem votului plenului Consiliului 
Județean. Vă rog să formulați amendamentul corect și complet, pentru a corecta aceste lucruri, dacă 
dumneavoastră considerați că sunt de corectat.  Aștept amendamentul!  

♣  Dna Filip Daniela, consilier: Aș dori să rectific și eu ceea ce a spus domnul Melinte, că, 
Consiliul Județean nu a alocat fonduri altor unități administrativ-teritoriale de altă culoare politică. În anii 
precedenți dacă ne aducem bine aminte, Primăria Municipiului Onești cred că a fost favorizată destul de 
mult cu primar PMP bineînțeles. 

♣  Dl Melinte Ion, consilier: Eu nu am făcut parte din Consiliul Local Bacău și nici din Consiliul 
Local Onești, eu am făcut parte din Consiliul Județean Bacău, iar vis a vis de jigniri, eu nu v-am jignit,  
v-am acordat o șansă, probabil ați fost obosiți de asta... m-am exprimat așa.. 

♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Haideți să nu intrăm într-o polemică sterilă. 
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♣ Dl Melinte Ion, consilier: Nu intrăm într-o polemică sterilă. Vorbiți foarte frumos, foarte elegant 
toți. Aș vrea să-i răspund și domnului consilier Miroșeanu și să-și amintească că în anii anteriori când au 
pățit cum am pățit și noi acum, adică cele două comunități Urechești și Vultureni, iar eu anul trecut am 
intervenit și pentru Vultureni, chiar dacă era primar PSD, dar probabil a ieșit din acea directivă primită.  

♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Domnule consilier, intrăm într-o polemică 
sterilă cel puțin din două motive: ... discuții în contradictoriu. 

♣ Dl Melinte Ion, consilier: La o viitoare rectificare după ce îi omorâți, o să le dați bani doar 
pentru o pomenire! Ar trebui să primească toți în mod echitabil de la începutul constituirii bugetului.  

♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Nu știu dacă știți că procedura de alocare a 
acestor credite bugetare către unitățile administrativ-teritoriale se bazează și pe niște solicitări care vizează 
necesarul pe zona de dezvoltare. Bineînțeles că, colegii de pe zona de investiții, din aparatul de specialitate, 
au analizat cu atenție fiecare propunere, fiecare solicitare și dacă comuna Vultureni a primt aproape 
300.000 lei, cumulând drumurile cu zona de finanțare prin cotele defalcate din impozit pe venit, este o 
sumă. Uitați-vă la comunele PSD care au primit sume medii. Uitați-vă la comunele importante din județul 
Bacău conduse de primari PSD, care au primit sume modice. Repet, nu știu dacă am neglijat prin alocările 
acestea, aceste comunități. Aceștia sunt banii anul acesta! Știți foarte bine că am avut de suferit și din punct 
de vedere al modului în care s-au făcut aceste repartizări, pentru că ele s-au raportat la populația care a fost 
validată prin recensământ, nu la populația care era vizată prin raportările periodice de către Institutul 
Național de Statistică ș.a.m.d. Ar trebui să reglăm lucrurile acestea, le-am reglat. Repet, prin exemplul pe 
care l-am dat la sfârșit de mandat și prin exemplul pe care îl dăm și aici nu neglijăm aceste comunități, dar 
trebuie să ne raportăm si la necesarul de finanțare și la investițiile mature, pe care alte unități administrativ-
teritoriale le au de finanțat. 

♣ Dl Melinte Ion, consilier: Vorbim despre lista suplimentară, punctul nr. 15. 
♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Vă rog frumos, formulați un amendament!   
♣ Dl Melinte Ion, consilier: Eu propun majorarea la comuna Urechești cu 150.000 lei și la comuna 

Vultureni, tot cu 150.000 lei. 
♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: De unde luăm banii?  
♣ Dl Melinte Ion, consilier: Vă rog să supuneți la vot!  
♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Dacă nu-mi spuneți de unde diminuăm, nu 

știu ce să supun la vot! 
♣ Dl Melinte Ion, consilier: Vă spun imediat!  
♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Sau am să supun la vot amendamentul 

incomplet. 
♣ Dl Melinte Ion, consilier: Nu. Nu. Vă spun acum. Avem la Bucium 465.000 lei, luăm 5.000 de 

la Bucium, Buhoci 465.000 lei, luăm 5.000 lei de la Buhoci, la Căiuți avem 620.000 lei, luăm 10.000 lei de 
la Căiuți, Corbasca 620.000 lei, luăm 10.000 lei, Dealu Morii 620.000 lei, luăm 10.000 lei. Luăm de la 
toate comunele care au 620.000 lei. Merg mai departe că nu am obosit, sunt de-abia la început. Avem 
710.000 lei la Sascut, luăm 10.000 lei de la Sascut și puteți să faceți buget și pentru cele două comune, 
altfel este bătaie de joc la cele două comune.  

♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Domnule consilier, matematic vorbind, nu 
stați foarte bine. Nu știu până la cât vreți să ajungem. În plus, dacă chiar vă doreați o corecție pe aceste 
sume, ați fi avut timp în două-trei ore de când ați primit proiectul de hotărâre, să elaborați un amendament 
care să stea în picioare. Sau ați obosit și nu ați mai reușit să-l finalizați? 

♣ Dl Melinte Ion, consilier: Vedeți că dumneavoastră jigniți! Am avut doar o jumătate de oră. 
♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Ați avut câteva ore la dispoziție, nu o 

jumătate de oră. 
♣ Dl Melinte Ion, consilier: Atât a fost! În fiecare an ați venit (nu dumneavoastră) ci PSD, cu 

anumite sume, după care venea cineva cu un amendament care nici nu știa să-l citească. Nu mai spun cine, 
probabil o să aflați dumneavoastră. Nu mai jigniți oamenii că stau rău cu matematica. Stau rău cu 
matematica doar cei care stau pe banii statului.  

♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Până la urmă, solicitarea unui consilier 
județean trebuie luată în calcul, doar că, repet, amendamentul, din punct de vedere al unui specialist, nu 
este formulat corect și complet. Nu ne-a răspuns domnul consilier județean nici până la cât trebuie să 
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suplimentăm suma pentru cele două unități administrativ-teritoriale, nici de unde luăm exact. Vă rog să 
manifestați prudență cu privire la acest vot, întrucât amendamentul nu este formulat nici corect și nici 
complet!  

♣ Dl Melinte Ion, consilier: Dacă-l primeam cu două zile înainte...  
♣ Dl Vreme Valerian, consilier: Dacă îmi dați voie, pot să fac eu o modificare? 
♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Da! 
♣ Dl Vreme Valerian, consilier: Cred că ar fi corect să facem o diminuare uniformă la toate 

unitățile administrativ-teritoriale cu un 3.000 lei și atunci acești 3.000 lei să împărțim la cele două comune. 
Cineva poate să facă toate calculele. Nu cred că 3.000 lei este o problemă pentru o comună și creăm și o 
echitate chiar socială în tot județul. Și ne uităm așa frumos, echilibrat la toate comunele. Asta este 
propunerea mea, o diminuare cu 3.000 lei și această sumă să fie repartizată la cele două comune.  

♣ Dl Avorniciței Gigel, consilier: Aș vrea să-i răspund și eu domnului consilier Melinte. Nu 
înțeleg unde vede dumnealui inechitatea și îi dau un exemplu: la Podu Turcului, o comună cu 4.600 de 
locuitori sunt 390.000 lei iar la Vultureni comună cu 1.552 de locuitori are 270.000 lei, iar la Podu 
Turcului avem un primar la al patrulea mandat PSD. Unde vedeți dumneavoastră inechitatea asta? Vorbim 
de o comună cu 4.600 de locuitori Podu Turcului, 390.000 lei sumele adunate și vorbim de Vultureni, o 
comună cu 1.552 de locuitori cu 270.000 lei. Unde vedeți dumneavoastră inechitatea asta?  

♣ Dl Bălan Ionel, consilier: Eu îl apreciez și îl respect pe domnul Melinte, suntem colegi și luptăm 
fiecare pentru cetățenii care ne-au votat, dar aici avem matematică pură și am aruncat și eu o privire ca să 
văd exact sumele alocate. La Prăjești avem 641.000 lei, primar PNL, la Mărgineni avem 581.000 lei, 
primar PNL, la Nicolae Bălcescu avem 465.000 lei, primar USR,  iar la Sarata unde am fost trei mandate 
consilier local avem doar 270.000 lei și primarul este PSD de trei mandate. Așa că, eu cred că dreptatea 
este undeva...  și aș solicita și eu doamna președinte, să alocăm și la Sarata tot la fel o anumită sumă, 
pentru că mi se pare o sumă foarte mică. Intrăm în derizoriu cu toate dialogurile acestea. Domnule Melinte 
trebuia să vă faceți lecțiile chiar dacă era cu o oră-două înainte. Trebuia să faceți calculele și să veniți aici 
ca să fiți credibil. Așa, ca să lucrăm pompieristic, nu ajungem la nicio concluzie. 

♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Vreau să țineți cont că și populația a fost un 
criteriu care a contat în repartizarea  acestor sume și performanța administrativă a edililor ș.a.m.d. 

♣ Dl Miroșeanu Liviu-Alexandru: Domnule Melinte, am văzut că v-ați supărat și sunteți așa mai 
agitat, eu am venit și am făcut o propunere care să detensioneze lucrurile și să ne scoată din această 
situație. Exercițiul financiar se derulează pe întreg parcursul anului. Vor mai fi ședințe în care se vor 
repartiza sume și toți colegii mei din PNL, vor susține o compensație în așa fel încât, cele două localități să 
beneficieze în acele momente, de sume corespunzătoare. 

♣ Dl Melinte Ion, consilier: Aș vrea să dau și eu un răspuns domnului Bălan și domnului 
Avorniciței. Domnule Bălan, dumneavoastră și cu echipa dumneavoastră ne forțați să lucrăm pompieristic, 
trimițând cu o jumătate de oră proiectul de hotărâre atât de important pentru județ și pentru toate 
comunitățile, iar pentru domnul Avorniciței care este consilier la Podu Turcului de ani de zile, vă rog să 
dați foaia înapoi și să vedeți cîți bani a primit Podu Turcului percursul timpului și câți au plecat și la 
anumite persoane ca să nu mai spun altceva. La revedere!  

♣ Dl Vreme Valerian, consilier: Dați-mi voie vă rog! 
♣ Dl Isvoran Vasile, vicepreşedinte: Domnule consilier, amendamentul pe care îl supunem la vot, 

va fi al dumneavoastră sau al domnului Melinte? 
♣ Dl Vreme Valerian, consilier: În primul rând, referitor la dezbatere, sunt prea puțini bani ca să 

punem atâta suflet și atâta patimă, chiar sunt puțini bani. Noi dacă am regla cum spun eu și nu intru în alte 
amănunte, am da un semnal că ne uităm de sus cu aceeași bunăvoință la absolut toți locuitorii județului 
Bacău. Nu este o sumă care să genereze într-o anumită comunitate o prosperitate iar în alta să sărăcească. 
Nu, nu sunt sume mari, dar nu am creea decât o stare de spirit pozitivă și eu cred că de asta are nevoie 
acum România. Credeți-mă, când vă întâlniți cu oameni în piețe, pe stradă și le vedeți frustrarea, haideți să 
nu mai generăm o altă frustrare! Iar argumentele care le spuneți dumneavoastră domnule consilier, pot fi 
luate în considerație, dar și invers poate fi pusă problema. Referitor la amendament, acesta este 
amendamentul meu. Unitățile administrativ-teritoriale care au peste 300.000 lei să fie diminuate cu 3.000 
lei iar suma respectivă să se împartă la cele două comune. 
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♣  Dl Isvoran Vasile, vicepreşedinte: Concret, domnule consilier! Care sunt acele unitați teritoriale 
la care faceți referire? Spuneți punctual și supunem la vot. 

♣ Dl Vreme Valerian, consilier: Nu am în față lista cu unitațile administrativ-teritoriale. 
Dumneavoastră le aveți acolo și cei de la compartimentul tehnic ar putea în câteva minute să rezolve. 

♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Compartimentul tehnic nu are competențe în 
sensul acesta de a formula amendamente. 

♣ Dl Vreme Valerian, consilier: Eu mă refer la partea de calcul.  
♣ Dl Cucerescu Ion, consilier: Domnilor consilieri, tot vă plângeți că nu ați avut timp! Cât ați 

discutat dumneavoastră aici domnilor foști miniștri și deputați, eu am reușit să fac ce vorbiți 
dumneavoastră. Deci, degeaba vă plângeți că într-o oră nu ați reușit să formulați un simplu amendament 
corect și coerent. 

♣ Dl Vreme Valerian, consilier:  Dacă îl aveți spuneți-l că eu chiar o să vă mulțumesc.  
♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Haideți să reformulăm amendamentele și în 

funcție de  cum vor fi reformulate, vă rog, domnule vicepreședinte Isvoran, să supuneți la vot cele două 
amendamente, pentru că totuși sunt absolvenți de matematică și științe economice și amendamentul 
domnului consilier județean Melinte nu seamănă deloc cu amendamentul domnului consilier județean 
Vreme, sub nicio formă, așa cum au fost ele începute că de terminat nu s-au terminat. 

♣ Dl Melinte Ion, consilier: Pentru că mi-ați pomenit numele, să știți că nu puteți băga zâzanie 
între mine și domnul Vreme.  

♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Dar nu am zis asta! Am spus să formulați 
amendamentele în forma finală domnule Melinte că nu are rost să stăm până diseară aici. 

♣ Dl Melinte Ion, consilier: A întrebat domnul vicepreședinte  care sunt acele comune. Vi le spun 
eu care sunt acele comune  care au peste 300.000 lei și anume: Agăș, Ardeoani, Balcani, Bîrsănești, Berești 
Bistrița, Berzunți, Bogdănești, Bucium, Buhoci, Căiți, Colonești, Corbasca, Coțofănești, Dămienești 
ș.a.m.d. sunt toate de sus până jos care au peste 300.000 lei și bănuiesc că, 3.000 lei pe care i-a propus 
domnul consilier Vreme nu este chiar așa mult. Aici se vede reaua credință și că nu sunteți de acord. 

♣ Dl Isvoran Vasile, vicepreşedinte: Domnule consilier județean, ați obosit, nu reușim în final să 
ne comunicați care sunt acele unități administrativ-teritoriale de la care doriți să se diminueze. Repetați 
amendamentul dumneavoastră ca să-l putem  supune la vot. 

♣ Dl Vreme Valerian, consilier:  Domnule vicepreședinte, dacă îmi dați voie, eu o să-l rog pe 
domnul Cucerescu să formuleze amendamentul în spiritul la care a spus. 

♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Domnul Cucerescu a formulat amendamentul 
pentru Sărata, nu pentru Vultureni. 

♣  Dl Cucerescu Ion, consilier: Nu am de gând să fac munca consilierilor PMP.  
♣ Dl Vreme Valerian, consilier: Nu faceți munca consilierilor PMP, faceți munca tuturor 

consilierilor județeni, să nu confundăm. Aici suntem consilieri județeni. Când e politică, e politică. Ați 
văzut că eu punctez de fiecare dată elementul politic, dar aici nu este politică, dar putem avea prin 
atitudinea noastră influențe politice. Eu nu cred că sunt de dorit aceste tulburări.  

♣  Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Eu un singur lucru mai am de spus domnule 
consilier Vreme. Cred că niciodată alocările pe unitățile administrativ-teritoriale nu au fost mai echilibrate  
așa cum sunt prezentate astăzi la mapă. Niciodată! Toate comunitățile au contat și chiar mi-aș dori ca și pe 
viitor să menținem același climat, astfel încât fiecare din comunități să conteze așa cum a contat Vultureni 
și Urechești. Degeaba încercați să ne sugerați că nu au contat, nu contau dacă aveau zero lei la drumuri și 
zero lei la alocările din cotele defalcate pe impozitul pe venit. Îl rog pe domnul vicepreședinte să reintre în 
dezbaterile pe acest proiect de hotărâre și să supună votului dumneavoastră cele două amendamente.  

 

Se supune la vot amendamentul formulat de domnul consilier județean Melinte Ion.  
 

Rezultatul votului: 2 voturi „pentru”, 29 de „abțineri” și două voturi „împotrivă”.  
Doamna președinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț nu participă la vot. Doamna consilier Drăghici 

Geta-Daniela, domnul consilier Ilie Viorel și domnul consilier Șova Sorin  nu și-au exprimat votul. 
Amendamentul a fost respins. 
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Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ 

ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

- - - 

1. Avorniciței Gigel   x 
2. Bălan Ionel   x 
3. Boambă Călin-Leon   x 
4. Botoi Romică   x 
5. Chiciu Laurențiu   x 
6. Cristea Tina Oana   x 
7. Cosma Elena   x 
8. Coșa Maricica  x  
9. Cucerescu Ion   x 
10. Ciorbă Gabriela-Mariana   x 
11. Drăghici Geta-Daniela - - - 
12. Filip Daniela   x 
13. Gogan George-Cristian   x 
14. Grițcu Gabriel   x 
15. Groza Ana-Manuela   x 
16. Isvoran Vasile   x 

17. Ilie Viorel - - - 
18. Iftime Florentin   x 
19. Jalbă Ioan-Sebastian   x 
20. Lungu Diana   x 
21. Marcu Costică   x 
22. Margină Gelu   x 
23.  Maxim Lorena  x  
24. Miroșeanu Liviu    x 
25. Munteanu Petru   x 
26. Melinte Ion x   
27. Năstase Maria-Raluca   x 
28. Nechita Neculai absent  x 
29. Olteanu Petre-Cezar   x 
30. Pîslaru Marius                    x 
31. Păduraru Mihai   x 
32. Plutașu Ovidiu-Flavius   x 
33. Rusu Dima   x 
34. Scorțanu Alexandrina   x 
35. Șova Sorin - - - 
36. Vreme Valerian x   

 

Se supune la vot amendamentul formulat de domnul consilier județean Vreme Valerian. Rezultatul 
votului: 2 voturi „pentru”, 29 de „abțineri” și două voturi „împotrivă”. Doamna președinte Ionela-Cristina 
Breahnă-Pravăț nu participă la vot. Doamna consilier Drăghici Geta-Daniela, domnul consilier Ilie Viorel și 
domnul consilier Șova Sorin  nu și-au exprimat votul. Amendamentul a fost respins. 

 
 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ 

ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

- - 
 
- 

 
1. Avorniciței Gigel   x 
2. Bălan Ionel   x 
3. Boambă Călin-Leon   x 
4. Botoi Romică   x 
5. Chiciu Laurențiu   x 
6. Cristea Tina Oana   x 
7. Cosma Elena   x 
8. Coșa Maricica  x  
9. Cucerescu Ion   x 
10. Ciorbă Gabriel   x 
11. Drăghici Geta-Daniela  - - 
12. Filip Daniela   x 
13. Gogan George-Cristian   x 
14. Grițcu Gabriel   x 
15. Groza Ana-Manuela   x 
16. Isvoran Vasile   x 

17. Ilie Viorel - - - 
18. Iftime Florentin   x 
19. Jalbă Ioan-Sebastian   x 
20. Lungu Diana   x 
21. Marcu Costică   x 
22. Margină Gelu   x 
23.  Maxim Lorena  x  
24. Miroșeanu Liviu    x 
25. Munteanu Petru   x 
26. Melinte Ion x   
27. Năstase Maria-Raluca   x 
28. Nechita Neculai absent   
29. Olteanu Petre-Cezar   x 
30. Pîslaru Marius                     x 
31. Păduraru Mihai   x 
32. Plutașu Ovidiu-Flavius   x 
33. Rusu Dima   x 
34. Scorțanu Alexandrina   x 
35. Șova Sorin   x 
36. Vreme Valerian x   

      Se supune la vot proiectul de hotărâre prezentat în forma inițială și se aprobă cu 32 de voturi „pentru” 
și două voturi „împotrivă” respectiv domnul consilier Melinte Ion și domnul consilier Valerian Vreme. 
     Doamna președinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț nu participă la vot. Domnul consilier Ilie Viorel nu 
și-a exprimat votul. 
 
 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

- - 
 
- 

 
1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Boambă Călin-Leon x   
4. Botoi Romică x   
5. Chiciu Laurențiu x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cosma Elena x   
8. Coșa Maricica x   
9. Cucerescu Ion x   
10. Ciorbă Gabriela-Mariana x   

11. Drăghici Geta-Daniela x   
12. Filip Daniela x   
13. Gogan George-Cristian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Groza Ana-Manuela x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Ilie Viorel - - - 
18. Iftime Florentin x   
19. Jalbă Ioan-Sebastian x   
20. Lungu Diana x   
21. Marcu Costică x   
22. Margină Gelu x   
23.  Maxim Lorena x   
24. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
25. Munteanu Petru x   
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26. Melinte Ion  x  
27. Năstase Maria-Raluca x   
28. Nechita Neculai absent   
29. Olteanu Petre-Cezar x   
30. Pîslaru Marius                   x   
31. Păduraru Mihai x   

32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian  x  

◄ Se trece la punctul 16 al ordinii de zi. Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț 
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind repartizarea pe unități administrativ-
teritoriale a sumelor prevazute la art. 4, lit. c) din Legea nr. 9/2025 privind bugetul de stat pe anul 2025, 
precum si estimari pe anii 2026-2028. 
 

Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
       Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 34 de 
voturi „pentru”. Doamna președinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț nu participă la vot. Domnul consilier 
Ilie Viorel nu și-a exprimat votul. 
 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

- - 
 
- 

 
1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Boambă Călin-Leon x   

4. Botoi Romică x   
5. Chiciu Laurențiu x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cosma Elena x   
8. Coșa Maricica x   
9. Cucerescu Ion x   
10. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
11. Drăghici Geta-Daniela x   
12. Filip Daniela x   
13. Gogan George-Cristian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Groza Ana-Manuela x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Ilie Viorel - - - 
18. Iftime Florentin x   
19. Jalbă Ioan-Sebastian x   
20. Lungu Diana x   
21. Marcu Costică x   
22. Margină Gelu x   
23.  Maxim Lorena x   
24. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
25. Munteanu Petru x   
26. Melinte Ion x   
27. Năstase Maria-Raluca x   
28. Nechita Neculai absent   
29. Olteanu Petre-Cezar x   
30. Pîslaru Marius                   x   

31. Păduraru Mihai x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

 ♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Înainte de a încheia lucrările acestei ședințe, 
s-a tot pus preț pe faptul că ultimele două proiecte de hotărâri au venit pe ultima sută de metri. Ele au fost 
finalizate în cursul acestei dimineți și au venit pe ultima sută de metri pentru că, după cum știți, fiecare 
unitate administrativ-teritorială din județul Bacău are termen până pe data de 27 martie să-și aprobe 
bugetul propriu de venituri și cheltuieli și atunci am considerat potrivit, să venim cu aceste două proiecte 
peste ordinea de zi, chiar dacă puteam să aprobăm aceste proiecte și în cursul anului, dar este important 
pentru reprezentații unităților administrativ-teritoriale din județul Bacău, să își poată contura o situație 
previzionară clară cu privire la bugetul de venituri ținând cont și pentru anul 2025 de alocările care vin 
din partea Consiliului Județean. Vă mulțumesc încă odată pentru girul acordat în primul rând bugetului de 
venituri și cheltuieli al Județului Bacău. În speranța că în momentul în care vom aproba contul de execuție 
bugetară aferent anului 2025, vom constata că execuția bugetară a fost una pe măsură, vă doresc o zi 
ușoară!   

◄ Nemaifiind intervenţii, doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț declară închise 
lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Bacău din data de 24.03.2025 pentru care s-a încheiat 
prezentul proces-verbal. 

 
 
 
 

                PREŞEDINTE,                                                   SECRETAR  GENERAL AL JUDEŢULUI, 
Ionela-Cristina BREAHNĂ-PRAVĂȚ                                              Dr. Elena-Cătălina ZARĂ 
 
 
 

                                                                                                                                                                                                                            
  Întocmit, 

  Parascovia Buftea 


